

**ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS**

Number 48

December 1, 1986

Numéro 48

le 1er décembre 1986

ADMINISTRATIVE INFORMATIONQuarterly Staff Directory

There is concern that 23% of employees listed in the Quarterly Staff Directory have not allowed publication of their home telephone number. This information is vital to effective emergency coordination in that it may be necessary for the Duty Watch Officer to contact you at home during an emergency, or because of a situation concerning you personally.

If not already included in the Green pages, please provide your name, division and home telephone number in a sealed envelope to the Emergency Coordination Division, Watch Office (ISEW). This number will be kept in strictest confidence.

PERSONNEL INFORMATIONEmployee Access to National Joint Council Policies and Directives

All employees have the right to ready access to those policies and directives which are consulted upon in the National Joint Council (NJC) and deemed to be part of their collective agreements.

It has been agreed that ready access means that employees should have access to these documents at their normal workplaces, during normal working hours.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSRépertoire trimestriel du personnel

Il est regrettable que 23 % des employés dont le nom figure dans le répertoire trimestriel du personnel se soient opposés à ce que leur numéro de téléphone personnel paraisse dans cette publication. Ce renseignement est de la plus haute importance pour assurer une coordination efficace en cas d'urgence; dans de telles circonstances, en effet, ou lorsqu'il s'agit d'une situation vous concernant directement, l'agent de garde peut avoir besoin de vous joindre à votre domicile.

Si ce renseignement ne figure pas déjà dans les pages vertes, veuillez communiquer, dans une enveloppe cachetée, votre nom, direction et numéro de téléphone personnel à la Direction des mesures d'urgence, service de garde (ISEW). Ce numéro sera tenu strictement confidentiel.

RENSEIGNEMENTS RELATIFS AU PERSONNELAccès des employés aux politiques et directives du Conseil national mixte

Tous les employés sont en droit de pouvoir consulter facilement les politiques et directives qui font l'objet de consultations au sein du Conseil national mixte (CNM) et sont réputées faire partie de leurs conventions collectives.

Le CNM a convenu que l'expression "consultation facile" signifie que les employés devraient pouvoir consulter ces documents à leur lieu de travail habituel, au cours des heures normales de travail.